

Paris, 2 September 2008

AMF issues a warning about Capital Management Foundation of North America (CMF), a company operating through Euro Capital Market Services (ECMS)

The Autorité des marchés financiers (AMF) is warning the public about the activities of Capital Management Foundation of North America (CMF), a company headquartered at 391 NW 179th Ave, Aloha, Oregon 97006, USA.

Operating through Euro Capital Market Services, CMF contacts investors in France to propose foreign currency investments that claim to offer annual returns of between 6% and 18%, a capital guarantee and interest at maturity.

AMF points out that Capital Management Foundation of North America Inc and Euro Capital Market Services have not been authorised to engage in direct marketing or to carry on the business of investment services provider in France.

Potential investors are therefore advised to exercise utmost caution.

Paris, le 2 septembre 2008

L'Autorité des marchés financiers met en garde le public contre les activités de la société CAPITAL MANAGEMENT FOUNDATION OF NORTH AMERICA (CMF) agissant via la société EURO CAPITAL MARKET SERVICES (ECMS)

L'AMF attire l'attention du public sur les activités de la société CAPITAL MANAGEMENT FOUNDATION OF NORTH AMERICA, ayant son siège aux Etats-Unis (391 NW 179 TH ave – Aloha – OREGON 97006).

Cette société démarche par l'intermédiaire de la société EURO CAPITAL MARKET SERVICES des investisseurs résidant en France, pour leur proposer des placements sur le marché du FOREX qui leur permettraient d'obtenir des performances de l'ordre de 6% à 18% par an, avec garantie du capital investi et des intérêts à l'échéance.

L'AMF signale que les sociétés CAPITAL MANAGEMENT FOUNDATION OF NORTH AMERICA INC et EURO CAPITAL MARKET SERVICES ne sont ni autorisées à faire du démarchage ni agréées pour exercer l'activité de prestataires de services d'investissement en France.

Par conséquent, l'AMF recommande la plus grande prudence aux investisseurs qui seraient sollicités.